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7_A0_94_E5_A4_8D_E8_c73_552933.htm I am from, a famous city

with a long history over 2, 200 years. It is called Rong Cheng because

there were lots of banians even 900 years ago. The city lies in the

eastern part of the province. It is the center of politics, economy and

culture. Many celebrities were born here, for instance, Yanfu, Xie

Bingxin, Lin Zexu and so on⋯⋯You know, there is a saying that

The greatness of a man lends a glory to a place. I think the city really

deserves it. The top three artware are Shoushan Stone, cattle-horn

combs and bodiless lacquerware. In addition, it is famous for the hot

springs. They are known for high-quality. Visitors at home and

abroad feel it comfortable bathing here. There is my beloved

hometown。 最新热点快报：2009年考研最新查分复试调剂信

息专题2009年各地考研成绩查询信息汇总专题09考研复试线

只划一条新增专业硕士不另划线2009年面向应届生专业硕士

招生复试不单独划线考研辅导资料特别推荐：2009年考研政

治重点详解资料汇总考研政治基础辅导之常考知识点精选汇

总09考研英语阅读理解专项训练汇总历年考研英语常考词语

固定搭配资料汇总2009年考研数学\政治\英语冲刺复习资料汇

总2009年全国研究生考试复试资料大汇总更多优质资料尽在
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